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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
Datum: 07.06.2018 

Naš znak: 03201-0026/2014-2018-9 

 

ZAPISNIK 

 

26. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne, 07.06.2018, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Galin Franc, Osolnik Košar Barbara, Krznar Meta, Ugovšek Jože, Letonja Peter, Petek Klemen, 

Suhoveršnik Milan. 

 

Opravičeno odsotni: Tevž Franc, Štorgelj Darko in Purnat Jure. 

 

Odstotni: Mlinar Jože. 

 

Ostali prisotni:  

župan Ogradi Stanko, predstavnica Inštituta za javno zasebno partnerstvo - zavod Turjak, Ferk Petra, 

koordinatorka projekta Starejši za starejše, Mermal Karlina, direktor Komunale d.o.o. Gornji Grad, 

Purnat Zdenko, predsednica Nadzornega odbora občine Vodušek Irena, direktorica občinske uprave 

Rihter Jožica, sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA regije, Poličnik Lucija in sodelavca 

občinske uprave Purnat Blaž in Stradovnik Katja. 

 

Predstavnik medijev: Savinjske novice Sem Štefka. 

 

Sejo je vodil župan Ogradi Stanko, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je 

pisala Stradovnik Katja. 

 

Za 26. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 25. redne seje OS z dne 19. april 2018 

4. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

pogrebne dejavnosti v Občini Gornji Grad - I. obravnava 

5. Poročilo o opravljenem delu prostovoljcev projekta Starejši za starejše v letu 2017 

6. Sklep o imenovanju članov štaba Civilne zaščite Občine Gornji Grad 

7. Poročilo o izvajanju zimske službe 2017/2018 v Občini Gornji Grad 

8. Sprememba odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Gornji Grad - I. 

obravnava 

9. Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Gornji Grad - I. obravnava 

10. Odlok o 1. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2018 

11. Poročila o delu Nadzornega odbora Občine Gornji Grad 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

13. Razno  

03 



 

 

2 

 

 

K točki 1) 

Župan Ogradi Stanko je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Tevž Franc, Štorgelj Darko in Purnat Jure so se opravičili. Lista prisotnih je sestavni del 

zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Prisotnim je župan predstavil dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predloženi zapisnik 25. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 25. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Župan je predal besedo Ferk Petri, predstavnici Instituta za javno zasebno partnerstvo- zavod Turjak, 

ki so bili pripravljavci Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe pogrebne dejavnosti v Občini Gornji Grad. Ferk Petra je povedala, da je ta 

odlok, posledica Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti, ki je stopil v veljavo leta 2016 in ki 

med drugim zahteva, da se 24-urna dežurna služba izvaja kot gospodarska dejavnost, ki jo morajo 

zagotoviti občine. 

Občina Gornji Grad se je odločila za podelitev koncesijske pravice, kot posebne pravice, kar pomeni, 

da se bo pravica podeljevala več koncesionarjem in ne le enemu. Predvidena je podelitev treh 

koncesij. Občina ima to možnost, saj je za pokopališko dejavnost v občini pristojna komunala in se bo 

preko koncesije urejala zgolj pogrebna dejavnost v smislu zagotavljanja 24-urne dežurne službe. 

Pogoji, ki jih mora izpolnjevati koncesionar so takšni kot jih predvideva zakon. V odloku je zajet tudi 

način prenehanja koncesije in rok za katerega se podeli koncesija (10 let). Konkretna izbira 

koncesionarja pa je predmet razpisa, ki bo objavljen po uveljavitvi odloka. 

 

Župan je odprl razpravo v katero sta se z vprašanji na katere sta dobila odgovore takoj vključila 

Letonja Peter in Osolnik Košar Barbara 

 

Letonja Peter  je vprašal kdo plača stroške izvedbe 24-urne dežurne službe. 
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Ferk Petra je odgovorila, da je plačnik stroškov vedno naročnik pogreba (v večini so to svojci), občina 

krije stroške le v primeru, da je hkrati tudi naročnik pogreba. 

 

Osolnik Košar Barbaro je zanimalo kakšno vrsto garancije mora koncesionar predložiti, kot je 

navedeno v 10 alineji 6. člena odloka, je mišljena bančna garancija, ali katera druga garancija. 

Ferk Petra je odgovorila, da morajo koncesionarji priložiti garancijo za kvalitetno izvajanje 

gospodarske javne službe, ni nujno da je to bančna garancija, dovolj je menica, zato ni konkretne 

navedbe katero garancijo morajo priložiti. 

  

Osolnik Košar Barbaro je zanimala tudi vsebina 4 alineje 10. člena tega odloka, kjer je navedeno, da 

obveznosti spoštovanja pokopališkega reda in navodil, ki jih izdata skladno s tem odlokom in 

koncesijsko pogodbo koncedent ali koncesionar, torej ali jih izda koncesionar ob soglasju koncedenta 

ali samo koncedent ob potrditvi koncesionarja. 

Ferk Petra je povedala, da so tudi to dikcijo pustili dovolj odprto, je pa predlagala, da se alineja 

ustrezno dopolni oziroma spremeni, da bo koncesionar moral pridobiti predhodno soglasje koncendeta 

v izogib raznim nepravilnostim in zlorabam pravic. 

 

Osolnik Košar Barbara je opozorila, da v 25. členu manjka beseda dejavnost. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje storitev 

obvezne gospodarske javne službe pogrebne dejavnosti  v Občini Gornji Grad v I. obravnavi . 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Mermal Karlina je povedala, da bistvenih novitet pri izvedbi projekta Starejši za starejše glede na 

lansko leto ni bilo, projekt poteka utečeno, prostovoljci redno obiskujejo ljudi. Z lanskoletnim delom 

so zadovoljni, večjih problemov na terenu niso imeli, ne v Gornjem Gradu, kot tudi ne v Bočni. 

Na območju Krajevne skupnosti Gornji Grad in Nova Štifta živi 295 starejših oseb, ki pa niso vse 

vključene v projekt, nekaj jih pri projektu ni želelo sodelovati, prostovoljci so opravili 386 obiskov, 

kar pomeni 130% realizacijo. Na območju Krajevne skupnosti Bočna pa je 131 oseb vključenih v 

projekt, planirali so 97 obiskov, realizirali pa so jih 165, kar pomeni 169% realizacijo. Projekt je v letu 

2017 dobil nagrado Državljan Evrope, na katero so zelo ponosni.  

 

Župan je odprl razpravo v katero se je z vprašanjem na katerega je dobila odgovor takoj vključila 

Osolnik Košar Barbara.  

 

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o opravljenem delu prostovoljcev projekta Starejši za 

starejše v letu 2017. 

 

K točki 6) 

Rihter Jožica je povedala, da je občinska uprava prejela obvestilo o spremembi pri imenovanju 

poveljnika in podpoveljnika občinskega gasilskega poveljstva. Novo imenovani poveljnik je Stenšak 

Branko, podpoveljnik pa Zagradišnik Janez. Na sestanku civilne zaščite dne 5.4.2018 je bila podana 
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pobuda, da se oba imenujeta tudi v štab civilne zaščite. Glede na to, da so se na občinskem svetu od 

leta 2006 sprejemali sklepi o posameznih spremembah članov štaba civilne zaščite je dobro, da 

občinski svet tokrat potrdi celotno sestavo štaba civilne zaščite, saj je uporaba enega sklepa 

racionalnejša z vidika poročanja, kot tudi z vidika sklicevanja sej.  

V nadaljevanju je podrobneje razložila je delovanje štaba civilne zaščite in navedla vse člane, ki so v 

sklepu predlagani za imenovanje v štab civilne zaščite. 

 

Župan je odprl razpravo v katero sta se z vprašanji na katere sta dobila odgovore takoj vključila Galin 

Franc in Osolnik Košar Barbara.  

 

Tekom razprave je Petek Klemen podal pobudo, naj se ekipo pristojno za reševanje izpod ruševin 

dobro izobrazi, saj je njihovo delo izjemno zahtevno. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme predlog sklepa o imenovanju štaba Civilne zaščite 

Občine Gornji Grad v predlagani obliki. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s  7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Purnat Zdenko je povedal, da mora izvajalec zimske službe skladno z Odlokom o ureditvi zimske 

službe v Občini Gornji Grad do 15. maja vsako leto podati poročilo o izvedbi zimske službe. V 

nadaljevanju je na kratko podal poročilo. Povedal je, da je bilo v tej sezoni porabljenih 23 ton soli in 

cca. 554 ton peska, številki sta kar veliki vendar so bile količine v hujših zimah že večje. Prvo močno 

sneženje v višjih legah je bilo že 13. novembra 2017, po dolini pa nekje konec novembra. December in 

januar sta bila pretežno suha, nato pa je februarja sledila prava zima, z več kot 7 serijami močnih 

sneženj, ki se je zavlekla z 2 sneženjema še v prvo polovico marca. Kljub večjim količinam snega 

posebnih težav niso imeli. Edina težava je bila v zagotavljanju prostora za novo zapadli sneg, saj je 

zapadli sneg zaradi velikih količin nakopičen na vseh straneh ceste. Skupni strošek izvajanja zimske 

službe v sezoni 2017/2018 je cca. 94.000,00 €.  

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se z vprašanji na katere sta dobili odgovore takoj vključili Osolnik 

Košar Barbara in Krznar Meta. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje Poročilo o izvajanju zimske službe 2017/2018 v 

Občini Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 8) 

Lucija Poličnik je povedala, da je bil decembra lansko leto sprejet Odlok o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča, ki je bil oblikovan skladno z veljavno zakonodajo s tega področja. Po sprejetju 
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odloka se je v mesecu januarju in februarju moralo popraviti določene površine in narediti 

informativne izračune nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, ki so bili zavezancem poslani 

konec aprila. Na informativne izračune je prišlo kar nekaj pripomb, veliko predvsem na račun faktorja 

za nezazidana stavbna zemljišča. Obstoječi odlok namreč predvideva faktor za nezazidana stavbna 

zemljišča v vrednosti 0,3. Predlog župana je, da se obstoječi faktor zniža iz vrednosti 0,3 na vrednost 

0,05. V nadaljevanju je predstavila primere izračunov ob spremembi faktorja. 

 

Župan je dodal, da je bila ta tema tudi ena od točk zadnjega kolegija županov. Kjer so prišli do 

ugotovitve, da ker ni zakonske podlage za oprostitev, oziroma za ne zaračunavanje nadomestila za 

nezazidana stavbna zemljišča, je potrebno zadeve korigirati z faktorji, iz tega izhaja preračunavanje 

različnih faktorjev.  

 

Župan je odprl razpravo v katero so se z vprašanji na katere so dobili odgovore takoj vključili Osolnik 

Košar Barbara, Letonja Peter, Petek Klemen in Galin Franc. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembe Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v I. obravnavi. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 4 glasovi »za« in z 3 glasovi »proti«. 

 

K točki 9)  

Stradovnik Katja je uvodoma povedala, da je glavni razlog za sprejem Odloka o turistični in 

promocijski taksi v Občini Gornji Grad, uveljavitev novega Zakona o spodbujanju razvoja turizma, ki 

zavezuje občine, da uskladijo svoje odloke skladno s tem zakonom. Nato je predstavila ključne 

spremembe novega odloka v primerjavi z Odlokom o turistični taksi v Občini Gornji Grad iz leta 

2005. Spremembe so na področju zavezancev za oprostitev turistične takse, določeni zavezanci so bili 

po starem zakonu in posledično tudi občinskem odloku opravičeni,  novi zakon pa jih več ne oprošča. 

Zakon dovoljuje občinam, da same določijo zavezance, ki jih bodo oprostile plačila turistične takse v 

predlogu odloka je predvideno nekaj teh oprostitev. Novosti so tudi pri višini turistične takse, po 

novem odloku mora občina konkretno določiti višino turistične takse, predlog odloka vsebuje višino 

turistične takse v vrednosti 1 EUR. Od 1.1.2019 se začne pobirati tudi promocijska taksa, ki se 

obračuna kot 25% zneska turistične takse, promocijsko takso bo morala občina nakazovati na poseben 

račun Javne agencije Republike Slovenije za trženje in promocijo turizma-Slovenska turistična 

agencija. Tudi glede poročanja nočitev turističnih taks so spremembe, aplikacija e-Turizem omogoča 

enostavno poročanje nastanitvenim obratom in enostavno distribucijo podatkov na občine, prej so 

morali nastanitveni obrati ločeno poročati na občine, policijo in statistični urad.  

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji na katere so dobili takoj odgovore priključili Galin 

Franc, Osolnik Košar Barbara in Petek Klemen. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini 

Gornji Grad v I. obravnavi. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10)  

Župan je uvodoma povedal, da je sprememba Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2018 

potrebna predvsem zaradi določenih sprememb, ki so se pojavile na odhodkovni strani. V nadaljevanju 

je Purnat Blaž je predstavil ključne spremembe Odloka o prvi spremembi Odloka o proračunu Občine 

Gornji Grad za leto 2018.  

Najprej je predstavil prihodkovno stran, spremembe so na postavki transfernih prihodki, ki jih občina 

prejme s strani države. Občina bo prejela sredstva za požarno takso v višini 7.000 EUR, nepovratna 

sredstva za ureditev lokalne ceste Križ-Florjan-Krnica v višini 112.261 EUR, sredstva za sanacijo 

dveh plazov v višini 577.300 EUR, sredstva za sofinanciranje skupnega opravljanja posameznih nalog 

Medobčinskega inšpektorata in Urada za okolje in prostor v višini 9.350 EUR ter sredstva za 

vzdrževanje gozdnih cest v višini 6.000 EUR.  

Sledila je obravnava odhodkovne strani. Spremembe sledijo na postavki dejavnosti župana, kjer se 

usklajuje vrednost nekaterih kontov iz področja plač, le-ti so povečani oziroma zmanjšani glede na 

lanskoletno realizacijo. Na podlagi dosedanje porabe se povečuje planska vrednost operativnih 

odhodkov. Povečuje se tudi postavka informacijske infrastrukture, postavka drugih operativnih 

odhodkov na področju razpolaganja in upravljanja z občinskim premoženjem, postavka vrednosti 

stroškov organa medobčinskega Urada za okolje in prostor v letu 2018, vrednost stroškov revizorskih 

storitev in postavka materialnih stroškov občine.  

Na področju hiške v Čatežu se povečujejo drugi operativni odhodki, kamor se od letošnjega leta naprej 

knjižijo stroški čiščenja hišice v Čatežu. Tega opravi čistilni servis, ki občini mesečno izda račun. 

Občini se ti stroški povrnejo nazaj ob plačilu izdanih računov za letovanje v Čatežu, ki se knjižijo med 

prihodke. V prostorih občinske uprave je bila v marcu izvedena posodobitve komunikacijskega 

omrežja, iz tega razloga se povečuje planska vrednost konta druge opreme in napeljav. 

Na področju civilne zaščite so bili v letošnjem letu realizirani oziroma plačani stroški sejnin in stroški 

refundacij, ki so nastali ob lanskoletnem vetrolomu v decembru. Občina bo v višini 70 % sofinancirala 

nakup gasilskega vozila in črpalke za PGD Bočna in PGD Nova Štifta. Povečujejo se stroški za 

požarno takso.  

Na cestnem področju je realizacija za zimsko službo že presegla planirano vrednost, pri čemer pa je 

treba upoštevati še morebitne stroške, ki bodo nastali v prihodnji zimski sezoni. Povečana so tudi 

sredstva za tekoče vzdrževanje občinskih cest. Za ureditev lokalne ceste Križ-Florjan-Krnica se 

povečujejo planirana sredstva za študije o izvedljivosti projekta.  

Na področju Zaprtega odlagališča v Podhomu bo poleg rednega vzdrževanja potreben tudi obsežnejši 

monitoring, odvoz izcedne vode na čiščenje ali rekonstrukcija rastlinske čistilne naprave.  

Z rebalansom se odpira nova proračunska postavka Vodovod Menina. Na planinski postojanki Dom na 

Menini so v letu 2017 naleteli na resno težavo oporečnosti pitne vode. Na podlagi sklepa Inšpektorata 

za zdravje grozi planinskemu domu zaprtje, v kolikor ta vodovod ne bo posodobljen. Glede na to, da 

Menina planina, in z njo tudi Dom na Menini, predstavlja pomembno turistično in izletniško točko 

javnega značaja, bo Občina sofinancirala obnovitev vodovoda. 
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Pri mrliških vežicah je potrebno opraviti nekaj investicijskih del, v planu je posodobitev ogrevanja 

(montaža sodobnih električnih radiatorjev). Na pokopališču Nova Štifta je potrebno tudi popravilo 

enega betonskega podesta stopnišča na terasi pokopališča.  

V letošnjem letu se planira ureditev naprav za rekreacijo na prostem pred Centrom starejših v Gornjem 

Gradu. Postavka se povečuje za nakup in montažo 6 fitnes naprav na prostem.  

Glede na predvidene potrebe in planirana dela se povečujejo sredstva za javno komunalno rabo.  

V zvezi z izgradnjo prizidka k Zgornjesavinjskemu zdravstvenemu domu Nazarje se bodo zagotovila 

sredstva za izdelavo projektne dokumentacije IDP in PGD. Delež Občine Gornji Grad znaša 16,40 % 

oziroma 9.594 EUR. Občine ustanoviteljice bodo v letu 2018 zagotovile tudi sredstva za nakup 

nujnega reševalnega vozila v višini 80.000 EUR. Delež Občine Gornji Grad znaša 13.123 EUR.  

Na področju drugih programov v kulturi se v letu 2018 planirajo vzdrževalna in obnovitvena dela pri 

spomenikih na lokacijah v Spodnjem trgu, na pokopališču v Gornjem Gradu in na Črnivcu.  

Stroški sofinanciranja otroškega varstva so v prvih štirih mesecih že dosegli polovico. Na podlagi 

informativnega izračuna, koliko stroškov bi bilo na tem področju potrebnih v celem letu, se povečuje 

vrednost proračunske postavke. Občina bo za vrtec v letu 2018 zagotoviti sredstva za nekatere 

investicije in opremo. 

Občina Gornji Grad je v letu 2017 skupaj z ostalimi zgornje savinjskimi občinami podprla projekt 

Centra za razvoj terciarnega izobraževanje SAŠA Velenje. V letošnjem letu isti javni zavod pripravlja 

projekt »Priložnosti za delo in življenje mladih v SAŠA regiji do leta 2030«, katerega cilj je povečati 

vpis v srednje, višje in visokošolske zavode, skladno z izraženimi kadrovskimi potrebami 

gospodarstva SAŠA regije.  

Stroški regresiranja oskrbe v domovih so v prvih štirih mesecih že skoraj dosegli polovico. Na podlagi 

informativnega izračuna, kolikšna bi bila celoletna realizacija na tem področju, se vrednost 

proračunske postavke povečuje.  

Na področju subvencije stanarin je realizacija že presegla plansko vrednost. V letošnjem letu smo od 

Atrija d.o.o. – v stečaju prejeli račun za subvencionirane najemnine za celotno leto 2017, katerih 

osnova so odločbe Centra za socialno delo. Da se lahko zagotovi nadaljnje plačevanje računov s 

področja subvencionirane najemnine po odločbah CSD-ja, je potrebno povečati to proračunsko 

postavko.  

 

Župan je predal besedo Osolnik Košar Barbari, predsednici Odbora za proračun, ki je povedala, da je 

odlok na svoji seji obravnaval tudi Odbor za proračun. Člani odbora so tekom obravnave razpravljali o 

določenih postavkah in postavili nekaj vprašanj, na katere so dobili odgovore že tekom obravnave, 

zato so se strinjali z odlokom in ga občinskemu svetu predlagajo v sprejem. 

 

Za konec je tudi župan dodal nekaj besed k rebalansu in nato odprl razpravo, h kateri se je z 

vprašanjem na katerega je dobil odgovor takoj priključil Galin Franc. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o proračunu 

Občine Gornji Grad za leto 2018. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za leto 

2018. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembo Letnega načrta pridobivanja in 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2018. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

K točki 11)  

Vodušek Irena, predsednica Nadzornega odbora je občinski svet seznanila s posameznimi poročili o 

izvedenih nadzorih. Poročila o delu se nanašajo na leto 2017, eno tudi na leto 2016. 

Najprej je predstavila Poročilo o pregledu zaključnega računa občine za leto 2016 v katerem 

nadzornice opozarjajo na relativno visoko plačilo študentov za dežuranje v TIC-u, ki se pojavlja tudi v 

letu 2017. Nadzorni odbor predlaga, da občina podrobneje opredeli cilje, ki jih s tem financiranjem 

želi doseči ter, da se rezultati in finančna učinkovitost analizirajo in spremljajo. Občina naj naredi 

konkreten načrt, kaj bo storila glede turizma. Pozornost pri pregledu je bila namenjena tudi projektu 

Romarsko stičišče, občina je namreč za ta projekt v letu 2016 že namenila določena sredstva, vendar v 

letu 2017 na tem projektu ni bilo sprememb, zato so izrazile skrb, da lahko ta sredstva propadejo, v 

kolikor projekt ne bi uspešno kandidiral na razpisu. Podano je bilo tudi priporočilo naj se občane 

dodatno obvešča o razpoložljivosti defibrilatorjev. 

 

Sledilo je poročilo o pregledu tekočega poslovanja Občine Gornji Grad za leto 2017 v katerem 

nadzorni odbor dal občini štiri priporočila. Prvo priporočilo se nanaša na skonto 2-3%, za katerega naj 

se občina dogovori v primeru plačevanja obveznosti pred dospelostjo, takšna je običajna praska, če je 

obveznost poravnana pred rokom. Naslednje priporočilo se nanaša na striktno upoštevanje določil iz 

pogodb, dogovorov, sporazumom. Opozorile so tudi na dodatno preverjanje in nadzorovanje 

pridobljenih dokumentov, ki izkazujejo oziroma potrjujejo kvaliteto opravljenega dela, določene 

priloge, ki so jih ponudniki prilagali k dokumentacijam so imeli stare roke. 

Nazadnje so opozorile tudi, naj občina v primeru plačila storitev, kot je arhitekturna delavnica, zahteva 

izdelavo poročil s strani izvajalcev iz katerih so razvidni konkretni učinki za občino. 

  

Pri nadzornem pregledu poslovanja Javno vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Frana Kocbeka Gornji 

Grad; enotni vrtec Gornji Grad in Bočna nadzorni obor ni ugotovil nepravilnosti, posledično tudi ni 

imel večjih pripomb oziroma priporočil. Izpostavila je priporočilo Nadzornega odbora, naj se v 

primeru neodpovedi prehrane s strani staršev do določene ure, hrana zaračuna, kajti možnosti 

odpovedi je več, med drugim tudi elektronska. Dobro pa bi bilo tudi več pozornosti nameniti 

preverjanju stalnega prebivališča otrok in staršev, saj gre iz občinskega proračuna velik delež za 

pokritje stroškov vrtca. 

 

Pri pregledu JKP Komunala Gornji Grad je imel nadzorni odbor največ pripomb glede na postavljanje 

normativov (vrednotenje dela, količina dela, količina porabljenega materiala). Ugotovile so tudi, da 

ima komunala zastarele dokumente, pri nekaterih so vrednosti še vedno izražene v SIT, za kar so 

priporočale, da jih spremenijo v EUR. Opozorila je tudi občino naj večjo pozornost nameni 

primerjavam oziroma pridobivanju konkurenčnih ponudb, tudi kadar je izvajalec Komunala, zato da se 

za občino poiščejo optimalne ponudbe. 

 

Nazadnje je podala še poročilo o pregledu JU-JITSU klub Samuraj, pri pregledu niso imele nobene 

pripombe, nadzorni odbor je izrazil zadovoljstvo in pohvalo za natančno in nazorno izdelana poročila 

o izvedenih aktivnosti. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se priključila Galin Franc in Osolnik Košar Barbara. 
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Galin Franc in Osolnik Košar Barbara sta izrazila pohvalo nad poročili nazornega obora iz katerih 

izhajajo predvsem praktični nasveti, kar je zelo koristno in dobrodošlo. 

 

Občinski svet se je seznanil s posameznimi poročili o delu Nadzornega odbora Občine Gornji 

Grad za leto 2017. 

 

K točki 12)  

Galin Franc je povedal, da je bilo na obstoječem delu pokopališča v Novi Štifti v najem oddano zadnje 

prosto grobno mesto, zato daje operativno pobudo, da občina čimprej urgira in razmisli o širitvi 

pokopališča.  

Župan je odgovoril, da bo na to temo sklican sestanek. 

 

Župan je navzoče povabil na predstavitev obvoznice v ponedeljek 11. junij 2018, ob 17.00 uri, v 

dvorani KD Gornji Grad. 

 

K točki 13)  

Pod točko razno ni bilo vprašanj. 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob  21:35 uri. 

 

Zapisala:        Župan: 

STRADOVNIK Katja, l. r.      OGRADI Stanko, l. r. 
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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
Datum: 28.06.2018 

Naš znak: 03201-0027/2014-2018-3 

 

ZAPISNIK 

 

1. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne, 28.06.2018, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Galin Franc, Ugovšek Jože, Letonja Peter, Petek Klemen, Tevž Franc, Suhoveršnik Milan, Štorgelj 

Darko. 

 

Opravičeno odsotni: Krznar Meta, Osolnik Košar Barbara in Purnat Jure. 

 

Odstotni: Mlinar Jože. 

 

Ostali prisotni:  

župan Ogradi Stanko, direktorica občinske uprave Rihter Jožica in sodelavka občinske uprave 

Stradovnik Katja. 

 

Predstavniki medijev niso bili prisotni. 

 

Sejo je vodil župan Ogradi Stanko, zaradi izključitve javnosti seja ni bila snemana, skrajšan zapisnik 

je pisala Stradovnik Katja. 

 

Za 1. izredno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Modernizacija JP 607061 Zlato polje-Slapnik, predlagana je izredna seja in izključitev 

javnosti na podlagi 20. in 25. člena Poslovnika občinskega sveta (Uradno glasilo slovenskih 

občin št.: 8/16) 

 

K točki 1) 

Župan Ogradi Stanko je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Krznar Meta, Osolnik Košar Barbara in Purnat Jure so se opravičili. Lista prisotnih je 

sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Prisotnim je župan predstavil dnevni red 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

03/2 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Župan je predlagal, da se obravnava te točke zapre za javnosti, zaradi zagotovitve varstva osebnih 

podatkov, ki niso informacije javnega značaja. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednje sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad na podlagi 25. člena Poslovnika občinskega sveta, obravnavo 

03 točke dnevnega reda zapira za javnost, zaradi zagotovitve varstva podatkov, ki niso 

informacije javnega značaja in potrjuje, da sta poleg župana in članov sveta pri obravnavi te 

točke prisotni še direktorica občinske uprave in zapisnikarica. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s podpisom pogodbe o služnosti in s tem o 

pravici graditi na JP 607061 Zlato polje-Slapnik v skladu s PZI projektom. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Odškodnina za nastalo škodo se lastniku/-ci zemljišča izplača na podlagi cenitve. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob  19:40 uri. 

 

Zapisala:        Župan: 

STRADOVNIK Katja, l. r.      OGRADI Stanko, l. r. 

 


